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ΚΑΤΑΝΟΜΗ
ΦΟΙΤΗΤΙΚΩΝ
ΕΣΤΙΩΝ

Η ΦΕΤΕΠΑΚεκφράζει τις
έντονες διαφωνίες της σχετικά

με την απόφαση που

ανακοινώθηκε για την κατανομή

των φοιτητικών εστιών
καθώς και με τη διαδικασία η
οποία προηγήθηκε της ανακοίνωσης

Συγκεκριμένα το Συμβούλιο
του Πανεπιστημίου όρισε μια επιτροπή

για την κατανομή των
φοιτητικών

εστιών χωρίς να υπάρχει
φοιτητής στη διαδικασία σε αντίθεση

με τα προηγούμενα χρόνια
Ως ΦΕΤΕΠΑΚ ξεκαθαρίζουμε

για ακόμα μια φορά ότι δεν πρόκειται

να δεχθούμε την οποιαδήποτε

φίμωση εις βάρος των

φοιτητών και των δίκαιων τους
αιτημάτων Με την υποβολή των

αιτήσεων για δωμάτια στις εστίες
η ανακοίνωση που ακολουθούσε

ήταν η εξής Γίνονται δεκτές
αιτήσεις από υφιστάμενους/ες
φοιτητές/τριες πτυχίου καθώς
επίσης από στρατιώτες που έχουν
εξασφαλίσει θέση και αναμένεται
να φοιτήσουν το Σεπτέμβρη για
διαμονή σταδιαμερίσματα που διαχειρίζεται

το Πανεπιστήμιο Φοιτητικές

Εστίες ή/και για επίδομα
ενοικίου που ενδέχεται να παραχωρηθεί

για το νέο ακαδημαϊκό
έτος 2020-21

Καλούμε την αρμόδια επιτροπή
να μας απαντήσει στα εξής

ερωτήματα
1 Τι θα γίνει με τους φοιτητές
οι οποίοι με την λογική του

ότι θα δοθεί το επίδομα ενοικίου

έχουνήδη ενοικιάσει εκ νέου ή
ανανέωσαν τα συμβόλαιά τους
Σε αρκετές μάλιστα των περιπτώ
σεωνπέραν από το ντεπόζιτο οι

φοιτητές πλήρωσαν και ενοίκια
μπροστά κατόπιν απαίτησης
τωνιδιωτών

2 Τι θα γίνει με τους φοιτητές
οι οποίοι λόγω των χαμηλών σε

σχέση με προηγούμενα χρόνια
τους μορίων δεν πραγματοποίησαν

αίτηση για διαμονή στις φοιτητικές

εστίες και έχουν ήδη ενοικιάσει

σε ιδιώτες φοιτητές που τα

προηγούμενα χρόνια είχαν 18-22

μόρια
Μετα νέα δεδομένα οι φοιτητές

αυτοί είχαν ευκαιρία να είναι

δικαιούχοι εστιών
3b Πατί στην αρμόδια επι¬

τροπή που συστάθηκε από το
συμβούλιο δεν συμμετείχε εκπρόσωπος

φοιτητών
4 Πατί ο πρόεδρος της Επιτροπής

που συστάθηκε από το
Συμβούλιο ενώ η πρόεδρος της
ΦΕΤΕΠΑΚ προσπάθησε να επικοινωνήσει

μαζί του ούτε απάντησε

αλλά ούτε επικοινώνησε
αργότερα

Πατί δεν λήφθηκε υπόψη
η εισήγηση μας για ορισμό περιόδου

μετάβασης τουλάχιστον
μιας χρονιάς κατά την οποία θα

συνεχιζόταν το επίδομα στέγασης
Ως ΦΕΤΕΠΑΚ απαιτούμε από

τους αρμόδιους σε συνεννόηση
με τη Φοιτητική Ένωση να

βρουνλύσειςστα προβλήματα που

προκύπτουν από τις μονομερείς
τους και βεβιασμένες αποφάσεις
Θαπροκληθούν σωρεία προβλημάτων

λόγω της απόφασης
Πολλές εστίες θα μείνουν ανεκμετάλλευτες

και πολλοί φοιτητές θα

θυματοποιηθούν από τη μη καταβολή

του επιδόματος ενοικίου

Καλούμε τις αρμόδιες Αρχές

να συζητήσουν με την Φ ETE
ΠΑ.Κ λύσεις Οι κυριότερες μας
εισηγήσεις μεταξύ άλλων

1 Μεταβατική περίοδοςΐ χρόνου

όπου φοιτητές που έχουν ήδη
συνάψει συμβόλαιο μειδιωτικό
διαμέρισμα στη βάση κριτηρίων
που ίσχυαν ως τώρα να τους δοθεί

το επίδομα
2 Στο πιο πάνω να ληφθούν

υπόψη περιπτώσεις που δεν έχουν
μέσο διακίνησης και δενέχουν
την ευχέρεια να χρησιμοποιούν
τα τακτικά δρομολόγια της ΕΜΕΛ
που τοπανεπιστήμιο θα ανακοινώσει

Π.χ φοιτητές που εργάζονται
παράλληλα με σπουδές καιδεν
έχουν Ι.Χ

3b Αλλαγή των κριτηρίων μορι
οδότηση του ΤΕΠΑΚ όπως είχαμε
προτείνει και παλαιότερα,για μη
συμπερίληψη Ε.Ε.Ε επιδομάτων
αναπηρίας ανεργίας κ ά στο

οικογενειακό κατά κεφαλήν εισόδημα

αλλά και μοριοδότηση
για περιπτώσεις προσφύγων όπως
εξάλλου γίνεται και μετα κριτήρια
της Φοιτητικής μέριμνας
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Κρατούν τις θέσεις και περιμένουν
Το μεγαλύτερο ποσοστό των νέων φοιτητών έκανε αποδοχή στα Πανεπιστήμια της Κύπρου

Της Ευαγγελίας Σιζοπούλου

εγάλο είναι το ποσοστό

ανταπόκρισης
των παιδιών

που εξασφάλισαν
θέσεις σε Πανεπιστήμιο

Κύπρου
και ΤΕΠΑΚ μέσω των Παγκύπριων
Εξετάσεων στη διαδικασία αποδοχής

των θέσεών τους Αυτό προκύπτει
από τα στοιχεία που έχουν τα δύο

ακαδημαϊκά ιδρύματα
και τα οποία αφο

Πανεπιστήμιο ρούν τη διαδικασία
Κύπρου και ΤΕΠΑΚ κράτησης θέσης Σε

περιμένουν δηλώσεις του στον
διαρροές και Φ ο αναπληρωτής

προετοιμάζονται προϊστάμενος της
για δεύτερη Υπηρεσίας Σπου
κατανομή δών και Φοιτητικής

Μέριμνας ΥΣΦΜ
του Πανεπιστημίου

Κύπρου Κλεάνθης Πισσαρίδης
ανέφερε ότι μέχρι την Παρασκευή
περισσότεροι από 1.000 νέοι φοιτητές
προχώρησαν στην κράτηση/αποδοχή
της θέσης που εξασφάλισαν με βάση
τα αποτελέσματα των Παγκύπριων
Εξετάσεων Την ίδια ώρα περίπου
700 υποψήφιοι υπέβαλαν αίτηση
για συμμετοχή στη διαδικασία της
δεύτερης κατανομής και 120 υπο¬

ψήφιοι αιτήθηκαν θέσης μέσω της
διαδικασίας των Ειδικών Κριτηρίων
Αξίζει να σημειωθεί ότι οι αριθμοί
αυτοί και για τις τρεις κατηγορίες
αναμένεται να αυξηθούν καθώς η
διαδικασία υποβολής αιτήσεων και

κράτησης θέσης στο Πανεπιστήμιο
Κύπρου ολοκληρώνεται τη Δευτέρα
Όσον αφορά στον συνολικό αριθμό
των θέσεων που παραχώρησε για
νέους φοιτητές το Πανεπιστήμιο
Κύπρου ανέρχονται γύρω στις 1.700

περιλαμβανομένου του αυξημένου
αριθμού Όπως εξήγησε ο κ Πισσα

ρίδης ξεκάθαρη εικόνα για το πόσοι
τελικά θα είναι οι νέοι φοιτητές του

Πανεπιστημίου Κύπρου τη νέα ακαδημαϊκή

χρονιά θα προκύψει αρχές

Σεπτεμβρίου Κι αυτό διότι θα είναι
λίγες μέρες μετά την ανακοίνωση των

αποτελεσμάτων για τα Πανεπιστήμια
της Ελλάδας Επίσης εκείνη την περίοδο

οι φοιτητές θα κληθούν να
εγγραφούν

στα μαθήματά τους οπόταν
απ εκεί θα διαφανεί πόσοι θα

φοιτήσουν

και πόσοι θα στραφούν στα
ΑΑΕΙ της Ελλάδας εγκαταλείποντας τη
θέση τους στην Κύπρο Σημειώνεται
ότι οι θέσεις που θα κενωθούν θα
διατεθούν σε υποψήφιους μέσω της
δεύτερης κατανομής Στη διαδικασία
αυτή θα συμμετάσχουν όσοι υποβάλουν

τη σχετική αίτηση μέχρι τη Δευτέρα

και αφορά τόσο υποψήφιους
που δεν εξασφάλισαν καμία θέση
όσο και υποψήφιους που εξασφάλι¬

σαν μεν θέση αλλά επιθυμούν να τη
βελτιώσουν με άλλη επιλογή Σχολή
Τμήματος

Μεγάλο όμως είναι το ενδιαφέρον
που επικρατεί στη διαδικασία

αποδοχής θέσης και στο ΤΕΠΑΚ
καθώς το ακαδημαϊκό ίδρυμα έδωσε

παράταση στη διαδικασία μέχρι
το μεσημέρι της Παρασκευής Ερωτηθείς

για τα δεδομένα που υπάρχουν

ο προϊστάμενος της Υπηρεσίας
Σπουδών και Φοιτητικής Μέριμνας
ΥΣΦΜ του ΤΕΠΑΚ Βασίλης Πρωτοπαπάς

ανέφερε στον Φ ότι περίπου

700 φοιτητές προχώρησαν σε

κράτηση/αποδοχή θέσης και περίπου

150 άτομα δεν έχουν καν αποδεχτεί

Σημειώνεται ότι ο συνολικός
αριθμός των θέσεων που παραχώρησε

φέτος το ΤΕΠΑΚ ανήλθε στις
845 Σύμφωνα με τον κ Πρωτοπαπά
οι θέσεις που θα παραχωρήσει το
ΤΕΠΑΚ μέσω όλων των διαδικασιών
δεύτερη κατανομή κ.λπ είναι κατά

πολύ περισσότερες από τον επιτρεπόμενο

αριθμό κάτι που ισορροπεί
από τις διαρροές φοιτητών προς τα

Πανεπιστήμια της Ελλάδας ή άλλων

χωρών Το ΤΕΠΑΚ θα δέχεται αιτήσεις

για δεύτερη κατανομή Δευτέρα
Τρίτη και Τετάρτη και υπολογίζει ότι
θα ανακοινώσει τα αποτελέσματα
της αρχές Αυγούστου

Το Frederick στα
καλύτερα ευρωπαϊκά
πανεπιστήμια
Το Πανεπιστήμιο Frederick κατατάσσεται
ανάμεσα στα καλύτερα ευρωπαϊκά πανεπιστήμια

σύμφωνα με το παγκόσμιο σύστημα
αξιολόγησης Πανεπιστημίων U-Multirank

Συγκεκριμένα κατάφερε να αποσπάσει

βαθμολογία Α σε 9 κατηγορίες ενώ κατατάχθηκε

στο νούμερο 201 ανάμεσα σε
1.070 ευρωπαϊκά πανεπιστήμια στη γενική
κατάταξη στην οποία τα πανεπιστήμια αξιολογούνται

με βάση όλα τα κριτήρια Επιπρόσθετα

στον τομέα της περιφερειακής
εμπλοκής το πανεπιστήμιο κατατάχθηκε
στην 88η θέση ανάμεσα σε όλα τα ευρωπαϊκά

πανεπιστήμια
Απόδειξη της ψηλής ποιότητας του έργου

του Πανεπιστημίου είναι και η κατάταξη
του στην έρευνα και πιο συγκεκριμένα σε
σχέση με τις ετεροαναφορές citations των

ερευνητικών δημοσιεύσεων Συγκεκριμένα
λαμβάνοντας υπόψη το ποσοστό ετεροα
ναφορών πόσες δημοσιεύσεις ερευνητών
του Πανεπιστημίου αναφέρονται σε άλλες
έρευνες και το ποσοστό των δημοσιεύσεων
του πανεπιστημίου που βρίσκεται στις πιο

δημοφιλείς ετεροαναφορές παγκοσμίως το
Πανεπιστήμιο Frederick κατατάσσεται στο
νούμερο 147 ανάμεσα σε 1070 ευρωπαϊκά
πανεπιστήμια
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